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Protokół Nr 24/17
z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej w 
Słupsku, która odbyła się w dniu 20 marca 2017 r.
1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek przywitała  wszystkich  uczestniczących  w  posiedzeniu
i stwierdziła, że jest quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych opinii i wniosków.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Następnie przypomniała zaproponowany w zawiadomieniu porządek obrad i zapytała, czy są wnio-
ski o jego zmianę.
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Wobec braku uwag i wniosków poddała pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2.  Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa

pożarowego Miasta Słupska w 2016 r.
3. Informacja na temat rewitalizacji ulicy Długiej i udziału w niej Słupskiego Towarzystwa

Budownictwa Społecznego.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.

– przyjęcie protokołu

Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  protokół  Nr  23/17  z  posiedzenia  Komisji  w  dniu
13 lutego 2017 r. został wyłożony do zapoznania się, a jego przyjęcie nastąpi na koniec posiedzenia.

Ad.pkt.2 Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego Miasta Słupska w 2016 r.
(Informacja stanowi załącznik do protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Słupsku)
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku Krzysztof Ulaszek przedstawił 
złożoną informację.
Przewodnicząca Komisji Anna Rożek zapytała, jak układa się jemu współpraca z Ratuszem.
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku Krzysztof Ulaszek powiedział,
że nie ma żadnej współpracy ani pomocy ze strony Miasta, a zależałoby mu na wsparciu
przy  projekcie  rozbudowy  JRG  przy  ul.  Towarowej.  Nadmienił  też,  że  brak  jest
komunikacji z Prezydentem i jego Z-cą. Jako przykład podał nieudzielenie mu odpowiedzi
na pismo z listopada w sprawie wyrażenie zgody na dokonywanie przez niego przesunięć
między paragrafami tzw. rzeczówki.
Z-ca  Prezydenta  Krystyna  Danilecka  –  Wojewódzka powiedziała,  że  wie  o  co  chodzi
i postara się umówić spotkanie w tej sprawie w najbliższą środę.
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek poprosiła  o  informację  o  wyniku  tego  spotkania.
Zaproponowała  też,  by  Komendant  zgłosił  do  Prezydenta  wniosek o  ujecie  w budżecie
dofinansowania wspomnianego zadania i poinformował o tym Komisję.
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Głos w dyskusji zabierali radni: Andrzej Obecny, Anna Rożek, Paweł Szewczyk, Tadeusz
Bobrowski

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw,
1 wstrzymujących się) przyjęła ww. informację nie wnosząc do niej uwag.

Ad.pkt.3  Informacja  na  temat  rewitalizacji  ulicy  Długiej  i  udziału  w  niej  Słupskiego
Towarzystwa Budownictwa Społecznego.
(Informacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor WZF Justyna Pluta przedstawiła prezentację na powyższy temat.
Głos  w  dyskusji  zabierali  radni:  Jarosław  Teodorowicz,  Paweł  Szewczyk,  Andrzej  Obecny,
Zbigniew Wojciechowicz.
Radny Paweł Szewczyk zwrócił uwagę na zagrożenia wynikające z tego iż:

– zamiast lokali użytkowych proponują więcej lokali mieszkalnych,
– jeżeli  ustawa  w  sprawie  lokali  socjalnych  się  nie  zmieni,  to  projekt  będzie  trudny  do

realizacji,
– jak najemca nie będzie płacił, to Miasto będzie musiało za niego płacić TBS-owi.

Wyjaśnień udzielały: Z-ca Prezydenta Krystyna Danilecka – Wojewódzka, Dyrektor WPoM Teresa
Dobak.

Ad.pkt. 4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę

nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy Długiej i Stanisława Moniuszki. (Druk Nr
37/1)
Projekt przedstawiła Dyrektor WZNB Dagna Mikołajczak – Maśnicka.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (7 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww.
projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany fragmentu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Jaracza" w Słupsku. (Druk Nr 37/5)
Projekt przedstawiła Dyrektor WPP Beata Samborska.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (4 głosy za, bez głosów przeciw,
3 wstrzymujące się) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/37/06 Rady Miejskiej w
Słupsku z dnia 20 grudnia 2006 r. w sprawie nadania nazwy rondu w Słupsku. (Druk Nr 37/10)
Projekt uchwały w imieniu inicjatorów przedstawił radny Tadeusz Bobrowski.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów (4 głosy za, 1 głos przeciw, bez głosów  wstrzymujących
się) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu
„Wodociągi Słupsk” Spółka z o. o. z siedzibą w Słupsku, na okres od 01.07.2017 roku do
30.06.2020 roku. (Druk Nr 37/2)
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Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww.
projekt uchwały.

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Dzielnica Mieszkaniowa Zachód” w Słupsku. (Druk Nr
37/8)

Projekt przedstawiła Dyrektor WPP Beata Samborska.
Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku

w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww.
projekt uchwały.

– pismo mieszkańców dotyczące nieuwzględnienia złożonych do planów wniosków. 
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.18.2017)

Przewodnicząca Komisji Anna Rożek poprosiła o wyjaśnienia Dyrektorkę WPP i Prezesa Spółki
„Wodociągi Słupsk”
Ww. osoby wyjaśniły, że:

1. Zmiana  planu  z  założenia  miała  dotyczyć  jedynie  umożliwienia  wybudowania  studni
na terenach ogródków działkowych.

2. Spółka „Wodociągi Słupsk” zobowiązała się do przebudowania magistrali wodociągowej,
o  której  jest  mowa  w  Państwa  piśmie.  Zadanie  to  zostało  ujęte  w  Uchwale
Nr  XXXVII/449/17  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  29  marca  2017  r.  w  sprawie
uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych
i  urządzeń kanalizacyjnych,  będących w posiadaniu  „Wodociągi  Słupsk”  Spółka  z  o.  o.
z siedzibą w Słupsku, na okres od 01.07.2017 roku do 30.06.2020 roku. Brak zawarcia
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego zapisu dotyczącego magistrali nie
wyklucza realizacji jej przebudowy.

3. Niespójność  ustaleń  pisemnych  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
w  zakresie  istniejących  magistrali  wodociągowych  w  ul.  Legionów  Polskich  z  częścią
graficzną  stanowi  nieistotny  błąd,  który  nie  przesądza  o  możliwości  funkcjonowania
i budowy przedmiotowej magistrali. Ponadto Państwa działki znajdują się poza obszarem
objętym zmienianym planem,  w związku  z  czym nie  ma  możliwości  wprowadzenia  do
uchwały ustaleń, które ich dotyczą. 

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Słupska. (Druk Nr
37/11)

Projekt przedstawiła Dyrektor WORM Renata Szczęsna.
Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku

w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww.
projekt uchwały.

Ad.pkt. 4 Sprawy bieżące.
– opinia  Komisji  dot.  wniosku  Stowarzyszenia  Euro  –  Demokracja  –  Esperanto

w Słupsku z dnia 28 lutego 2017 r. w sprawie nadania skwerowi na działce nr 705/5
nazwy „Skwer Esperanto”.

Odpowiedź Prezydenta w tej sprawie przedstawiła Dyrektor WGK Renata Dobrzyniewicz.

Głos w dyskusji zabrali: Andrzej Obecny, Anna Rożek.
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Radny Andrzej Obecny zaproponował, by Komisja zwróciła się do Prezydenta o wskazanie innego
miejsca w przestrzeni miasta, któremu można by nadać tą nazwę, gdyż miejsca zaproponowanego
przez Stowarzyszenie nie można w ten sposób oznaczyć ze względów formalno – prawnych.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) ze względów formalno –
prawnych zaopiniowała ww. wniosek negatywnie.

Jednocześnie  Komisja  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  większością  głosów
(3 głosy za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się) poprała wniosek Stowarzyszenia i zgłosiła wniosek
do Prezydenta, by wskazał  przestrzeń w  Mieście, której można by było nadać nazwę  „Esperanto” 
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.23.2017)

– opinia Komisji dot. zmiany organizacji ruchu na os. Słowińskim.
Przewodnicząca Komisji Anna Rożek nawiązując do dyskusji na ostatnim posiedzeniu Komisji na
temat zmiany organizacji ruchu na tzw. os. Słowińskim poinformowała, że pisała interpelację w tej
sprawie, otrzymała odpowiedź ale nie zawierała ona stanowiska Prezydenta ani Zespołu ds. Ruchu
Drogowego w tej sprawie. 
Ponadto Prezydent powiedział jej,  że zmiany były uzgadniane z Policją a od Naczelnika Ruchu
Drogowego otrzymała pismo, że jego opinia w tej sprawie była negatywna.
Podsumowując  powiedziała,  że  rejon,  o  którym  mowa  był  bezpiecznych  jeżeli  chodzi  o  ruch
drogowy.
Zaproponowała, by Komisji wystąpiła z wnioskiem o przywrócenie pierwszeństwa przejazdu na
ul.Lotha.
Głos w dyskusji zabrali radni:  Andrzej Obecny, Paweł Szewczyk, Tomasz Lesiak

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w drodze  dyskusji,  w wyniku  głosowania  jednogłośnie  (7  głosów za)  w  związku  ze  skargami
mieszkańców ww. osiedla i opinią Policji zwróciła się do Prezydenta z wnioskiem o przywrócenie
pierwszeństwa przejazdu na ul. Lotha.

– opinia  Komisji  dot.  wniosku  mieszkańca  w  sprawie  zmiany  organizacji  ruchu
na ul. 3 Maja.

Miejski  Inżynier  Ruchu  Sebastian  Michałowski  przedstawił  sprawę  i  poinformował  Komisję,
iż  będzie ona  jeszcze  rozpatrywana przez  Zespól  ds.  Bezpieczeństwa uchu Drogowego w dniu
6 kwietnia.
Przewodnicząca Komisji Anna Rożek poprosiła o informację na ten temat po posiedzeniu Zespołu.

Z-ca  Prezydenta  Krystyna  Danilecka  –  Wojewódzka powiedziała,  że  chciałaby  poinformować
Komisję o trzech sprawach, które chcieliby zrobić:

1) spotkać się z córką autorki pomnika na pl. Zwycięstwa w sprawie jego renowacji, która
polegałaby tez  na  obniżeniu  postumentu.  Zamierzają  też  uporządkować teren  i  nasadzić
nową zieleń wokół niego,

2) postawić dwie ławeczki, np. von Stephana i Jerzego Henke albo Waldorfa i Anny de Croi.
Dwie, bo będzie taniej.

3) zamówić 5-6 nowych murali, gdyż Słupsk przez te, które już są stał się popularny dla  ich
twórców,  którzy  zgłaszają  się  do  Miasta  z  propozycją  namalowania  tu  kolejnych  i  za
niewielkie pieniądze.
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– przyjęcie protokołu
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zapytała o uwagi do wyłożonego na
początku posiedzenia protokołu.
Wobec braku uwag poddała go pod głosowanie.

Komisja  Porządku Publicznego i  Planowania  Przestrzennego Rady Miejskiej  w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie (7 głosów za) przyjęła protokół Nr 23/17 z 13 lutego 2017 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:                                                                                Przewodnicząca Komisji
Renata Szczęsna

      Anna Rożek


	(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

